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Datum 

 

22 januari 2019 

Steller vragen 

 

CDA-fractie, Mark van Oostrum 

Over agendapunt 

 

Cie B&B 24-01-2019 ag.punt 10; 1e begrotingswijziging WODV 2019 

 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk/mondeling te 

beantwoorden: 

 

In, of op basis van, de kadernota 2019 is een raadsbesluit van de gemeente Voorschoten niet 

uitgevoerd. Het betrof een taakstelling van Voorschoten op de WODV die het bestuur van de 

WODV niet wenste uit te voeren omdat de raad niet concreet genoeg zou hebben aangegeven 

op welke taken om ombuiging gerealiseerd zou moeten worden. De effecten op de begroting 

van Voorschoten kenden de volgende omvang: - 327 k in 2019, - 270 k  in 2020, -326 k in 

2021 en – 380 k in 2022. 

 

Thans heeft Wassenaar besloten een taakstelling van 400 k op de WODV op te nemen in hun 

begroting die kennelijk eveneens is opgenomen in de 1e begrotingswijziging van de WODV 

2019. In het raadsvoorstel behorend bij de 1e begrotingswijziging 2019 is vermeld dat ‘de 

gemeente Wassenaar bij beleidswijzigingen zal moeten aangeven op welke specifieke taken 

of producten dat [i.c. de taakstelling} betrekking heeft’. Het ontbreken van die specificiteit 

komt ook tot uiting in de bijgevoegde cpt-zienswijze.  

 

Vraag 1: 

Waarom kan de taakstelling van de gemeente Wassenaar op de WODV wel uitgevoerd worden, 

en de taakstelling van de raad voor Voorschoten niet terwijl beiden taakstellingen kennelijk 

niet gespecifieerd zijn. 

 

Op 6 juli 2017 hebben beide gemeenteraden besloten dat beleid EN processen binnen de 

WODV geharmoniseerd worden  (om een hogere kwaliteit van beleid te bewerkstellingen 

alsook om de uitvoering van taken goedkoper en efficiënter vorm te geven).  Met betrekking 

tot de ombuiging van 400 k op de WODV vanuit Wassenaar wordt aangegeven dat deze 

(mogelijk?) kan worden gevonden in deregulering van vergunningen.   

 

Vraag 2.  

Gelet op het WODV-harmonisatiebesluit van juli 2017 zou verwacht mogen worden dat een 

gelijk bedrag aan de zijde van Voorschoten kan worden ingeboekt op de bijdrage van de 
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WODV. Waarom is een gelijk bedrag [i.c. 400 k] desondanks niet in mindering gebracht op de 

bijdrage van Voorschoten aan de WODV? 

 

Vraag 3: 

Hoe wordt voorkomen dat door het bestuur van de WODV besluiten worden genomen die op 

gespannen voet staan met het besluit van zowel de raad van Voorschoten als de raad van 

Wassenaar om beleid én processen binnen de WODV te harmoniseren?  

 

Naar aanleiding van de begroting van de WODV 2019 heeft de raad van Voorschoten in haar 

zienswijze op die begroting medio juni 2018 aangegeven dat het college met het bestuur van 

de WODV in gesprek zou gaan om ‘te verkennen hoe bezuinigingen in Voorschoten kunnen 

resulteren in een lagere bijdrage voor Voorschoten’.  

 

Vraag 4:  

Waarom hebben de gesprekken tussen het college van Voorschoten en het bestuur van de 

WODV tot op heden niet geleid tot ombuigingen op de bijdrage van Voorschoten op de WODV 

[terwijl dat ten aanzien van Wassenaar in een kortere periode wel is gelukt]? 

 

Vraag 5: 

Wanneer ziet de raad  van Voorschoten de voorstellen van het college omtrent de ombuiging 

op de bijdrage op de WODV alsnog tegemoet?  

 

Vraag 5a: 

Kunnen deze voorstellen in de kadernota 2020 worden opgenomen/verwerkt?   

 

Naar aanleiding van de 1e begrotingswijziging WODV 2018 is vanuit Voorschoten ongemak 

uitgesproken over het opnemen van gemeentelijke dienstverleningsmiddelen in de begroting 

van de WODV. De gemeente Voorschoten werd daarmee, zo staat in de bijbehorende 

zienswijze,  ‘voor een voldongen feit geplaatst’ omdat dit daarmee voor Voorschoten een 

verplichte uitgave werd. ‘Inzicht in de besteding van die middelen [door de WODV] ontbrak 

bovendien. De procedure was niet juist doorlopen’.   

 

In het raadsvoorstel inzake de 1e begrotingswijziging 2019 staat dat t.a.v. de ombuiging van 

400 k door Wassenaar niet inzichtelijk is gemaakt ‘of zo ja welke gevolgen dit heeft op de 

dienstverleningstaken van de WODV. Daarmee is niet te verifiëren of en zo ja welke gevolgen 

dit heeft op de dienstverlening  van de WODV aan Voorschoten’.  

 

Vraag 6:  
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Uit de 1e begrotingswijziging 2018 én de 1e begrotingswijziging 2019 blijkt dat er (nog 

immer) zorgen leven over het zicht op de kwaliteit de dienstverlening door de WODV alsook 

een gebrek aan transparantie over de inzet van bijbehorende dienstverleningsmiddelen.  Wat 

gaat het college doen om meer grip en inzicht te krijgen en houden op kwaliteit van de 

dienstverlening van de WODV aan Voorschoten?  

Toelichting (indien nodig): 

 

 
 

 


